
Bestyrelsesmøde FKO mandag d. 12.06.23 kl. 16.30 
Referat  
 
 
 
 

Tilstede: Jørn Hansen JH, Jørgen Knudsen JK, Henriette Echwald HE, Daniel Allerup DA, Rune Andersen 
RA, Henrik Beckwith HB, Ursula Søborg US, Peder Jørgensen PJ. Michael Aaquist MA. 
Fraværende:  

 

1. Referat fra sidst og 
dagens dagsorden 

 

Referat fra 03.05.23 og dagens dagsorden er godkendt.  

2. Økonomi/regnskab 
2022 inkl. 
budgetproces 2023 

 
 
 

Alle afdelinger er i drift. Håndbold er lidt på pause som sæsonen er. 
Rikke hjælper forsat med bogføring. 
Arbejdsfordelingen mellem Mette og Rikke er at Mette er indgangen og Rikke bogfører. 
Er der specifikke udfordringer vedr. regnskabet så tager i fat i Henriette. 
Der har været kortvarigt faktureret af andre end Mette og Rikke og denne adgang er lukket. Det er 
kun Mette og Rikke som skal kunne bogføre som nu er sikret. 
Ifbm. Sponsorer har der i nogle tilfælde manglet oplysninger. HE spørger til om vi skal lave et 
sponsorskema i tråd med teltslemaet, så alle oplysninger sikres. Der er enighed om dette er en 
god idé. Eksisterende aftaler med alle korrekte oplysninger, kan forsætte uændret. 
Henriette laver det sammen med Mette og Ursula. 

3. Projekter: VKI: Vi har modtaget oplæg fra kommunen som er udarbejdet af deres jurister, vedr. driften af 
hallen. 
 
”Vig byskov”: Første fase som gymnastikforeningen har udbygget, står nu færdig og indvies på 
onsdag. Ellers intet nyt. 
 
Klubhus FKO: Status er at vi er bagud. Der manglede en til at lave statik. Der er fundet et 
alternativ. 
Ansøgning om lokaletilskud er lavet færdig. Der er ligeledes udarbejdet en huslejeaftale og 
forventet aconto forbrug. Foreningskonsulenten vil blive inddraget inden den endelige ansøgning 
sendes til kommunen. 



4. Status Teltudlejning: MA: Priser skulle undersøges. Foreløbig er prisen sat 500 kr. op.  
Henriette opdaterer teltseddel. 
Foreløbig ikke mange udlejninger i år. 
Teltet er certificeret frem til 2025. 
 
Reklamekørsel: Små udfordringer er blevet løst super godt. 

5. Vig festival 2023, Lars 
Lilholt 2023 og 3-dages 
marked 

Vig festival 2023: Der mangler 300 hjælpere. TV2 er lejet ind til om torsdagen for at skabe 
stemning på pladsen til dem som har købt 3-dages billet.  
Vig festivalen har sit eget centrale system til kasse og mobiler. 
 
Lilholt 2023: Godt og vel på plads. Der er indkaldt til møde for at få det sidste på plads. RU har 4 
hjælpere til opsætning af scene. Ronnie hjælper til med både op og nedtagning. 
Der mangler 2 til at ordne toiletter. 
 
3-dages marked: Der er umiddelbart styr på det. Der er masser af hjælpere. Største projekt nu er 
at få koordineret de nye hjælpere ind blandt de gamle. 
Musikken lørdag aften skal laves om grundet dobbeltbooking. 

6. De enkelte 
udvalgsrepræsentanter 

MA - Fodbold: Husk alle aftale, der laves i jeres afdelingen, skal være skriftlige. Blot så der ikke 
senere er tvivl om det aftalte. 
Koster det 160.000 kr. for fodbolden at leje kunststofbanen? JH: Ja, men der bliver også givet 
tilskud. Vores konstellation gør at det vil koster leje. 
Tak til alle hjælperne til SommerlandCup. 
Nogle hold har ikke kunne skaffe hjælpere, hvilket har givet den erfaring, at næste år bliver der 
udpeget enkeltpersoner til områderne der skal bemandes. 
Seniorholdet er rykket ned til serie 2. 
Der mangel en udskiftningsboks i den ene side af banen. 
Ubehagelig oplevelse ved udebanekamp som tages til efterretning. 
 
HB – Vig motion: 538 medlemmer, 18 frivillige. Ferieplanen hen over sommer er på plads. Vi vil 
lave en præmiering evt. når et medlem har været der et år.  
Jessie har lavet opslag vedr.  Vig Motion medlemsskab for hjælpere fra Vig festivalen idet vi 
pt. Blot har men vi har 10 som er har gjort brug af tilbuddet. Vi har planlagt at udarbejde 



yderligere materiale som skal reklamere for tilbudet i hallen hvor hjælperne spiser. Der vil 
ligeledes blive opstillet en af vores BodyBike cykler for at skabe lidt opmærksomhed for 
motionsafdelingen. 
Hjælpermøde søndag vedr. festivalen. Alle er delt op i a-b-c hold. Der skal serveres 3 slags øl og 3 
slags drinks. Alle er virkelige engageret og klar på at hjælpe og alt er klar til festivalen. Der vil være 
7 i baren af gangen. 
Jessie og Henrik skal ud og se Technogym udstyr. 
Aktive fællesskaber har givet 40.000 kr. som vi havde søgt om. 
 
DA - Boksning: Ungeholdet er delt op i to. Der er nu et ungemotionshold og kamphold. 
 
RA - Håndbold: Vi er gået i dvale. Der trænes lidt på Beach banen. Afslutning i morgen. Der 
arbejdes forsat på klublokalet. Snart bliver der sat skabe op. 
Belysningen i hallen forventes lavet inden sommerferien iflg. halinspektøren. 
 
JK – Floorball: Torsdagstræningen kører fortsat med omkring 16 spillere til træning. Ingen planer 
om sommerpause så længe der er fornuftig tilslutning. 
Har bevilliget kr. 1200 til medlem der skal på uddannelse i tekniktræning. 
Der starter nyt +60 år motionshold op torsdag den 14. september kl. 14.00-16.00. 
Har modtaget kr. 8.500 fra DIF/DGIs udviklingspulje til nye stave med mere til holdet. 
  
Målet er at opbygge et lokalt +60 år motionsfloorballhold bestående at 12-16 nye spillere. 
Medlemstilgang, så der i alt i floorball er omkring 45-50 betalende medlemmer, Træning 1 gang 
om ugen fra september til maj måned, 8 måneder om året. Få nogle inaktive op af sofaen og med i 
fællesskabet. Mere liv i hallen i dagtimerne. Opslag om tilbuddet opstart annonceres på Facebook. 
 
HE – Kajak: Åben hus ifbm. Lammefjordsløbet. Det er gået godt. Der har været nogle kajakker på 
vandet. Vi har afholdt grillaften og lavet et fremtidig program, så denne type aktivitet kan ses ud i 
fremtiden. Roskole IPP2 er afholdt og deltagerne har bestået. 

7. Åbent punkt for 
tilføjelser 

Folkeoplysningsudvalg: Intet nyt. 
 



Flag: Der er kommet en henvendelse vedr. flag ude foran vig hallen, hvorfor vi ikke har dette. Vi 
skal beslutte om vi skal købe flag. 
Det besluttes at vi køber flag. 
 
Kunstbane: Der er kommet klager fra tennisklubben vedr. støj fra pladerne på kunstbanen. 
Løsninger drøftes. 
 

8. Dato for nyt 
bestyrelsesmøde 

Tirsdag den 08.08.23 kl. 17.00 i håndboldens klublokaler i Nordgårdshallen. 

9. Eventuelt JH: Vi skal have sat baner op vedr. Lilholt, men vi kan ikke få kontakt til ham der skulle gøre det. Vi 
skal have sat dem op og evt. skabt kontakt til ham der skal gøre det.  
 
Referat fra MA mangler til referatet fra generalforsamlingen. MA få sendt det. 
 
JK: Kommunen skal snart beslutte om Baeshøjgård skal lukkes og der skal bygges dybere 
varmtvandsbassin i vig svømmehal. 

 


